
Z Á P I S N I C A  
zo zasadania mestského výboru č. 5  

konaného dňa 21. marca 2022 
 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 

1.  Otvorenie  
2.  Schválenie programu 
3.  Použitie participatívneho rozpočtu v obvode č. 5 

4.  Požiadavky výboru 

5.  Záver 

 
 

K bodu 1: 
Zasadnutie mestského výboru otvorila a rokovanie viedla predsedníčka MSV č. 5 Ing. Jarmila Barcaj 
Drinková. Privítala 8 prítomných členov, 3 členovia sa na výbore nezúčastnili, 1 člen sa z neúčasti 
ospravedlnil. Zároveň ospravedlnila Filipa Lackoviča zástupcu primátora mesta. 
 
 
K bodu 2: 
Ing. Jarmila Barcaj Drinková oboznámila prítomných s programom. Ten bol následne všetkými 
prítomnými členmi schválený.  
 
 
K bodu 3: 
Na základe  diskusie  o použití  prostriedkov  participatívneho  rozpočtu odsúhlasili všetci prítomní 
členovia výboru  nasledovný zámer, na ktorý chcú použiť prostriedky určené pre ich obvod (suma 
3450,-€). Prostriedky budú použité na: 
- Kúpu stojanov na bicykle 
  Hlasovanie:  za 8, proti 0, zdržalo sa 0 
 

Uznesenie č. 1/2022 
Výbor schvaľuje participatívny rozpočet tak ako je uvedené v bode 3. 
Termín: do 31. 8. 2022                                                                            Zodp. Ing. J. Barcaj Drinková 
                                                                                                                                Filip Lackovič 
 
 

K bodu č. 4: 
Požiadavky výboru: 
• vyriešiť osvetlenie pri elektrostanici pri parkovisku pred detským interiérovým ihriskom Lewík, 

nakoľko sú tieto priestory v nočných hodinách neosvetlené - túto požiadavku dáva výbor 
opakovane 
 

• vyriešiť tiež osvetlenie na chodníku smerujúceho zo sídliska Sotina okolo cestárov smerom k 
hlavnej ceste (Hurbanova ul.), nakoľko sú tieto priestory v nočných hodinách neosvetlené a 
pritom občanmi veľmi často využívané (viď obrázok v prílohe) – túto požiadavku dáva výbor 
opakovane 



• zvážiť výmenu kamery umiestnenej na bytovom dome č. 1354 (ul. J. Mudrocha) za novšiu, 
nakoľko je kamera zastaralá a neposkytuje dostatočné rozlíšenie na usvedčenie prípadných 
páchateľov trestných činov 

 
• viac dbať na opravu chodníkov všeobecne, ale členovia výboru sa zhodli na nutnosti opraviť 

chodníky najmä na ul. J. Mudrocha, nakoľko sú tieto chodníky veľmi poškodené a jedná sa 
o hlavný ťah pre chodcov (viď obrázky v prílohe) 
 

• zabezpečiť sľúbené stromy a peniaze určené na údržbu a starostlivosť zeleň – projekty mali byť 
realizované ešte v minulom roku, ale boli pozastavené a presunuté do roku 2022 

 
● členovia výboru tiež požadujú pridať kontajner na olej niekde do blízkosti bytových domov 1353 

– 1356, nakoľko sa v ich okolí tento typ kontajnerov nenachádza 
 
● zabezpečiť vyčistenie detského ihriska medzi bytovými domami č. 1355 a 1356, nakoľko 

kamienkový podklad zarastá trávou a burinou (viď obrázky v prílohe) 
 
 
 
K bodu č. 5: 
Pani predsedníčka poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie výboru ukončila. 
 
 
 
 
 
 

Senica, 21. 3. 2022 
Zapísal: Mgr. Miroslav Tehlár 
 
 

                                                                                        Ing. Jarmila  Barcaj  D r i n k o v á   
                                                                                      predsedníčka mestského výboru č. 5 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Obrázková príloha: 
 
Neosvetlený chodník zo Sotiny smerom k Hurbanovej ul. 
 

 
 
 
Rozbité chodníky 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Zarastené detské ihrisko 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


